
Referat, OK Pan Generalforsamling 2023 

Referent: Kim R. 

Agenda: 

• Orienteringspunkter 
o DM Sprintweekend 2023, Ida Bobach 
o Marsilisborgskoven – status på fremtiden, Kell Sønnichsen 
o Silistria – status på udvidelse, Kent Lodberg 

 
• Dagsorden, Generalforsamling 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab - kan downloades via hjemmesiden ved brug af 

link herunder. 
4. Behandling af indkomne forslag. Medlemmers forslag, der ønskes behandlet, skal som 

tidligere skrevet være bestyrelsen i hænde senest 8 x 24 timer før generalforsamlingens 
start. 

5. Fremlæggelse af budget og kontingentfastsættelse for det kommende år. 
6. Valg af formand (i ulige år). Thomas Hornbæk er på valg. 
7. Valg af kasserer (i lige år). 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer jf. § 6. Jeanette Finderup er på valg. 
9. Valg af suppleanter. Sofie Secher og Tobias Karlsmose er på valg. 
10. Valg af revisor. Hans R. Vendelbjerg er på valg. 
11. Eventuelt. Uddeling af Pan-præstationen 

Orienteringspunkter 
DM Sprintweekend 2023 
OK Pan afholder DM Sprint i weekenden 3-4. juni. Der er behov for rigtig mange hjælpere idet der bl.a. skal 
bruges vagter ved posterne. 

Alle funktionslederposter er besat, så ved at melde sig til risikerer man ikke at hænge på en kæmpe opgave. 

Der vil til stævnet blive arrangeret en klubtur. Der er booket 7 hytter på en campingplads, med tre 
dobbeltværelser i hver.  

Det bliver en kæmpe oplevelse med masser af gode oplevelser og klubliv. Så tilmeld jer via link på OK Pan’ 
hjemmeside eller via link her: FRIVILLIG TIL DM SPRINT WEEKEND 2023. 

Marselisborgskoven – status på fremtiden 
Etablering af vildskov er nu i gang. Der bliver lukket for grøfter og vandløb i den sydligste del af Fløjstrup. 
Det vil ikke umiddelbart have nogen negativ konsekvens for orienteringsløb – ud over at det bliver 
sværere"#$% 

Aarhus kommune har opsagt forpagtning af 300ha landbrugsjord i områderne omkring Vilhelmsborg og 
Marselisborgskovene. Bl.a. arealet imellem Vilhelmsborg og Hørret og området ved Moesgaard museum. 
Forpagtningen ophører med udgangen af august 2023. (red. Se også artikel i Maskinbladet) 



 

Udvidelse af Silistria 
Projektet for udvidelse af Silistria med ~36 kvm til stuen samt et større udendørs depot, er fortsat i gang. 
Klubben afventer en afgørelse fra Miljøstyrelsen og Kystdirektoratet førend projektet kan fortsætte.  

Såfremt der ikke bliver givet tilladelse, er kommunen åben for at tilskuddet evt. kan dække indvendig 
optimering af anvendelse af pladsen. 

Se vedlagte præsentation fra Kent Lodberg 

Dagsorden Generalforsamling 
1) Valg af dirigent 
Eskil Schøning er valgt. 

Generalforsamlingen er lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

2) Formandens beretning 
Se vedlagte beretning fra Thomas Hornbæk 

3) Regnskab 
Gennemgang af regnskabet viser et underskud for 2022 på knap 80.000 dkk, hvilket er ca. 7.000 dkk mindre 
end budgetteret. 

Der er store udgifter til DOF Fee, hvilket skyldes klubbens succes med at udvikle løbere på højt niveau. 
Omkring 100.000 dkk af klubbens udgifter er DOF Fee. En bemærkning hertil er at det ikke er rimeligt at de 



(få) klubber der udvikler de dygtige løbere også skal bære en så stor del af udgiften. Dette burde være en 
DOF opgave. 

Folleren giver i 2022 et underskud på ~50.000 dkk. Der er en forespørgsel på om bestyrelsen har overvejet 
at sælge Folleren. Svar: Bestyrelsen har afskaffelse af Folleren i overvejelse. Den lejes for lidt ud. Den skal 
udlejes og køre 10.000 km mere per år, førend der er balance i regnskabet. 

Regnskabet blev Godkendt. 

4) Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag 

5) Budget 
Budgettet for 2023 viser et underskud på ~50.000 dkk. 

Det bemærkes ved fremlæggelsen at et kontinuerligt underskud vil betyde at klubbens egenkapital 
langsomt vil forsvinde. Ligeledes gøres opmærksom på at klubben i nogle år, hvor der eksempelvis afholdes 
påskeløb vil være et større overskud, som man så vil kunne bruge i de år hvor der ikke afholdes så store 
stævner. Næste gang OK Pan skal afholde påskeløb er i 2028. Så generelt er der behov for at skaffe flere 
indtægter eller skære i udgifterne. 

FORSLAG OM KONTINGENT (tekst som fremsat via slide): Forslag godkendt 

6) Valg af formand 
Thomas Hornbæk er på valg og genopstiller. 

Ingen andre stiller op. Thomas er genvalgt. 

7) Valg af kasserer 
Kun valg i lige år. 

8) Valg Bestyrelsesmedlemmer 
Jeanette Finderup er på valg og genopstiller. 

Ingen andre stiller op. Jeanette er genvalgt. 

9) Valg af suppleanter 
Tobias Karlsmose Svarer er på valg og genopstiller. 

Ingen andre stiller op. Tobias er genvalgt. 

Sofie Secher Thomsen er på valg og genopstiller ikke. 

Jacob Beuchert stiller op og bliver valgt. 

10) Valg af revisor 
Hans Vendelbjerg er på valg og genopstiller. 

Ingen andre stiller op. Hans er genvalgt.  

11) Eventuelt 
Pan Præstationen 2022: Kell Sønnichsen 



Valget af Kell begrundes med det kæmpe stykke arbejde han udfører for klubben. Der er stort set ikke 
nogen områder Kell ikke hjælper til inden for – det skulle dog lige være i køkkenet "#$% 

Løberen har udstedt en række gavekort med henblik på anerkendelse af en stor indsats for klubben. Disse 
blev givet til: 

• Asbjørn Kaltoft, modtager prisen for både sportslige præstationer, det store arbejde for klubbens 
børneløbere samt medarrangør til sæsonens Vintercup.  

• Tove Hedegaard, modtager prisen for det store stykke arbejde med Lørdagscup igennem vinteren, 
hvor flere hundrede løbere, nye og erfarne, har fået en god dag i skoven pga.  Toves planlægning og 
varme suppe.   

• Stefan Frands Petersen, Planlægning, uddelegering og værtsrolle til sæsonens NightTrail.  
• Hjalmer Obel, varetagelse af tidtagning, sende løbere i skoven m.m. i forb. med Lørdagscup og godt 

humør igennem hele vintersæsonen.  
• Tobias Karlsmose Svarer, for altid at stille op med et smil og gode træningspas til den ugentlige 

træning samt aktiv deltagelse i diverse projekter.  
• Henrik Dagsberg, for planlægning og afholdelse af NightChamp til glæde for ikke bare Pan løbere 

men masser af orienteringsløbere generelt.  

 

 


